
ë میزبانی ضعیف بلغارها
اما سختی کار والیبالی ها قبل از سوت 
شــروع بازی ها به چشم آمد؛ با میزبانی 
بد بلغارستان. ضعف بلغارها به حدی 
بود که صدای همــه تیم ها درآمد. هتل 
آفیشیال تیم ها، هتل ویتوشا بود؛ هتلی 
چهارســتاره با قدمت 15ســاله در محله 
متوســط شــهر صوفیه. هر چند از لحاظ 
دسترسی موقعیت مناسبی دارد اما اکثر 
تیم هــا از محدودیــت تنــوع غذا، ســالن 
اتاق هــا  اینترنــت  و  بدنســازی  کوچــک 
ناراضی هستند. سالن کوچک بدنسازی 
هتــل کار را بــرای تیم هــا ســخت کــرد و 
بازیکنــان بالاجبــار در دو گــروه تمریــن 
بدنســازی کــرده و وزنــه می  زدنــد. البته 
ضعف میزبانی بلغارها به همین قضایا 
ختم نشد و آنها حتی در فرودگاه و هتل 
اقامــت تیم هــا بنر برگــزاری مســابقات 

را نصــب نکــرده بودنــد. بــا شــرایط بــد 
میزبانی، سختی کار تیم ملی ایران قبل 

از رویارویی با حریفان شروع شد.
ë بلغارستان میزبان؛ اولین حریف

تیم ملی والیبال این هفته در صوفیه 
کاری به مراتب سخت تر از برازیلیا دارد؛ 
آن هــم در رقابــت با حریفــان اروپایی و 
امریکایی. تیــم بهروز عطایی با شــروع 
هفته دوم ســاعت 21:30 امشب مقابل 
بلغارستان میزبان قرار می  گیرد؛ تیمی 
کــه هفتــه اول را بــا دو باخــت مقابــل 
آلمــان و کانــادا بــا نتیجــه 3 بــر2 و دو 
لهســتان  و  صربســتان  مقابــل  باخــت 
بــا نتیجــه 3 بــر صفــر و 2 امتیــاز و رده 
پانزدهمــی جــدول 16 تایــی آغــاز کرد. 
هرچند بلغارها، هفته قبل نتیجه خوبی 
نگرفتنــد امــا به طور حتم ایــن هفته در 
بازی هــای خانگی دنبــال نتیجه بهتری 

هســتند. با اینکــه بلغارســتان هم مثل 
ایــران ترکیبــش دســتخوش تغییــرات 
شــده و لیــگ ملت هــا را خــوب شــروع 
نکــرده امــا نباید آن را دســت کم گرفت 
و شک نکنید حریف دست و پا بسته ای 
برای تیــم ملی ایران نیســت. کادر فنی 
تیم ملی دیروز اولین جلسه آنالیز را در 
هتل اقامت برگزار کرد و با بررسی فیلم 
بازی های بلغارســتان، نــکات لازم را به 
بازیکنان گوشــزد کرد. قرار است دومین 
جلســه آنالیــز هم امــروز پیــش از بازی 

برگزار شود.  
ë عطایی: تیم وضعیت خوبی دارد

بهــروز عطایــی ســرمربی تیــم ملی 
والیبــال معتقــد اســت، تیمــش بــرای 
بازی امشــب آمــاده اســت؛ آن هم بعد 
از آنالیز بلغارســتان برای بازی امشــب. 
او می  گویــد: »تیم حالا وضعیت خوب و 

قابل قبولی برای هفته دوم دارد. ما چند 
روز زودتر به صوفیه آمدیم، بلغارستان 
را دقیق تر بررســی  کردیم و در جلســات 
را  حریــف  اطلاعــات  تمریــن  و  آنالیــز 
بــه بچه هــا منتقل کردیــم که امیــدوارم 
بــرای موفقیــت تیــم در بــازی امشــب 
مفید باشــد.« بــا اینکــه 8 روزی از پایان 
هفتــه اول لیگ ملت ها می  گــذرد، هنوز 
مصدومیت انگشت محمدطاهر وادی 
پاسور ملی پوش از دغدغه های سرمربی 
اســت: »بــه هــر حــال مصدومیت های 
جزئی وجــود دارد. وادی هنوز شســتش 
کمــی مشــکل دارد و همین مســأله او را  
محــدود می کند، اما ایــن موضوع دلیل 
بــازی نکــردن او نمی شــود. دو روز پیش 
هم شست علی رمضانی ضربه کوچکی 
خورد که خیلی جدی نیست اما دستش 
ملتهب شده است. همان طور که گفتم 

بــازی  ســبب  جزئــی  مصدومیت هــای 
نکردن نمی شود.

ë  خوبی شــروع  امیــدوارم  عبادی پــور: 
داشته باشیم

کاپیتــان میــلاد عبادی پــور معتقــد 
اســت با اینکه ایران مقابل بلغارســتان 
بــازی راحتی نــدارد، امــا امیدوار اســت 
باشــد:  داشــته  خوبــی  شــروع  تیــم 
»صد درصــد تلاش برای برد اســت، اما 
ورزش را نمی تــوان از قبــل پیش بینــی 
کرد. به هر حال آنها در خانه خودشــان 

بــازی می کننــد و درســت اســت کــه بــه 
یک ســری از ستاره هایشــان اســتراحت 
دادنــد و جوانگرایــی کردنــد، امــا چنــد 
بازیکــن خــوب در ترکیــب دارنــد که در 
بهترین هــای لیــگ دنیا بــازی می کنند. 
قطعــاً بــازی ســختی داریم. امــا همان 
طور کــه گفتــم احتمال می دهــم هفته 
دوم را نســبت بــه هفته قبل بهتــر آغاز 
کنیم. البتــه فراموش نکنیــم که ورزش 
اســت و یک ســر آن باخت اســت و ســر 

دیگرش برد.«

مهری رنجبر/ سختی هفته دوم لیگ ملت ها با میزبانی بد بلغارستان در صوفیه شروع شد. تیم ملی والیبال که لیگ ملت ها را در 
رقابت با آسیایی ها در برزیل شروع کرد، با دو برد مقابل چین و استرالیا و دو باخت مقابل هلند و ژاپن و یازدهمی جدول رده بندی 
بــه صوفیه رفت؛ نتیجه ای کــه واکنش های متفاوتی را به دنبال داشــت. بهروز عطایــی با پایان هفتــه اول در برزیل گفت ترکیب 
تیمش را تغییر می  دهد و به همین دلیل رضا عابدینی  مصدوم و صابر کاظمی را به تهران فرســتاد و بردیا ســعادت و سینا سرلک را 
به صوفیه فراخواند. او در 7 روز مانده به شروع لیگ ملت ها شاگردانش را با 4 جلسه تمرین بدنسازی و مرور تاکتیک ها در 6 تمرین 

توپی، آماده کرد. تیم ملی والیبال ایران این هفته با بلغارستان، امریکا، برزیل و کانادا رودررو می  شود.

کار سخت والیبال در کشوری که میزبانی خوبی ندارد

سرویس بلغاری!
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برنامه هفته دوم لیگ ملت ها

انوشیروانی و رضازاده کاندیداهای سرپرستی وزنه برداری

بالاخره علی مرادی می  رود
پریســا غفــاری/ علــی مــرادی بالاخــره از فدراســیون وزنه بــرداری رفتنــی 
شــد و بــا حکم دیــوان عدالــت اداری بزودی بایــد این فدراســیون را ترک 
کند. وزنه برداری چند ســالی اســت که حال و روز خوشــی ندارد و از ســال 
گذشــته که نامه بازنشستگی علی مرادی به او ابلاغ شد تا همین امروز که 
همچنان اصرار به ماندن دارد، حواشــی زیادی در این فدراسیون رخ داده 
اســت. مرادی در دی ماه ســال گذشــته با نامه بازنشســتگی روبه رو شد؛ او 
ابتدا آن را پذیرفت و با انتشــار نامه خداحافظی از فدراسیون وزنه برداری 
رفت اما با گذشــت ۴0 روز دوباره بازگشت چرا که معتقد بود وزنه برداری 
بــه او نیــاز دارد. در ایــن مــدت مهاجــرت دختــران وزنه بــردار انتقادهای 
بیشــتری را به ســمت رئیس فدراســیون روانه کرد و از ســوی دیگر شرایط 
اردوی تیم ملی، صدای ملی پوشان را درآورد تا جایی که آن ها اردوی تیم 
ملــی را ترک کرده اند و حتی محمدحســین برخواه ســرمربی تیم ملی که 
همیشــه حمایت آقای رئیس را داشــت، نسبت به شــرایط اعتراض کرد و 
در نهایت خیلی زود هم توســط رئیس بازنشســته فدراسیون وزنه برداری 

برکنار و هدایت تیم ملی هم به سعید علی حسینی رسید.
در نهایــت علی مرادی کــه فکر می کرد 
بــا تغییر ســرمربی اوضاع آرام تر می شــود 
اما ملی پوشــان همگی یکصدا دست رد به 
ســینه ســرمربی جدید زده انــد و در اردوی 
تیــم ملــی حاضــر نشــده اند و به جــای آن 
بــا مســئولان وزارت ورزش و کمیتــه ملــی 
المپیک بــه خاطــر مشــکلات وزنه برداری 

جلسه برگزار کردند.
ابطــال  بحــث  حواشــی،  ایــن  کنــار  در 

انتخابات فدراســیون هم تیر خلاص برای به ســر رســیدن دوران ریاســت 
علــی مــرادی بــود. در تیرماه ســال ۹8 انتخابات فدراســیون برگــزار و از ۶ 
کاندیدای ریاســت، علی مرادی با کسب 22 رأی انتخاب شد اما بلافاصله 
دربــاره غیرقانونی بــودن رأی گیری صحبت و تا ابطــال آن پیش رفت. در 
نهایت ســجاد انوشــیروانی ســرمربی ســابق تیم ملی که جــزو معترضان 
محســوب می  شــود این موضوع را به طــور جدی پیگیری کرد و با شــکایت 
آنهــا، دیــوان عدالت اداری انتخابات را ابطال کــرد. البته علی مرادی هم 
پس از اعلام رأی بدوی، به آن اعتراض کرد اما خبر رســیده که رأی نهایی 
صادر شــده و این بار هم دیوان عدالت اداری انتخابات این فدراســیون را 
ابطــال کرده اســت. حالا این رأی بــه وزارت ورزش و جوانان ابلاغ شــده و 
آنهــا هم این موضوع را بــه اطلاع علی مرادی رســانده اند. به این ترتیب 
دوران ریاســت علــی مرادی در فدراســیون به پایان رســید و او باید خیلی 
زود صندلی ریاســت را ترک کند و بزودی هم سرپرســت برای آن معرفی 
شــود. طبق شــنیده ها گویا گزینه های مورد نظر برای سرپرستی فدراسیون 

وزنه برداری سجاد انوشیروانی و حسین رضازاده هستند.

سخنگوی وزارت خارجه: دولت مشغول پیگیری 
برنامه ای جامع برای تقویت تیم ملی فوتبال است

ســعید خطیب زاده، ســخنگوی وزارت امور خارجه درباره آخریــن اقدامات این 
وزارتخانــه برای برگــزاری بازی های تدارکاتی تیم ملی فوتبــال، گفت: »دولت و 
رئیس جمهــور به طور ویــژه در خصوص جام جهانی متمرکز بــه وزارت ورزش 
و فدراســیون فوتبال کمک می کنند. جلســات متعددی به ریاســت معاون اول 
ریاســت جمهوری تشــکیل و ســتاد و کارگروهی برگزار شــده اســت . وزارتخانه ها 
مســئولیت پیدا کرده اند تا وزارت خارجه و فدراســیون فوتبال در این مســیر تنها 
نباشــند. یکی از اولویت های وزارت امور خارجه و مرکز دیپلماســی عمومی این 
وزارتخانه هم همین کمک است.« وی بیان کرد: »با سرپرست فدراسیون فوتبال 
و تیم ملی چند بار به صورت حضوری و تلفنی تماس و صحبت داشتم و حریفان 
تمرینی و بازی های دوستانه را با هم مرور کردیم. تلاش کردیم هیچ درخواستی 
از آن طرف نباشد که از این طرف پاسخ داده نشود. البته می دانم رسانه ها توقع 
درستی دارند. به فدراسیون فوتبال هم گفتیم در مسیر تلاش جدی که می کنند، 
کنارشــان هســتیم . امیدوارم آماده سازی خوبی داشــته باشند. آنچه من شنیدم 
طبق آخرین صحبت ها، دولت مشغول پیگیری برنامه جامعی برای تقویت تیم 

تا روز بازی اول در جام جهانی است که امیدواریم عملیاتی شود.«

تاریخی ترین مدال هندبال به دست آمد
تیم هندبال ساحلی نوجوانان ایران با شکست 
فرانســه در بــازی رده بنــدی قهرمانــی جهان، 
رؤیایی تریــن مــدال را تصاحب کــرد. این تیم 
بعــد از باخــت مقابــل برزیــل در بــازی نیمــه 
نهایــی، برای مــدال برنــز مقابل فرانســه قرار 
گرفــت و بــا نتیجــه 2–0 آن را بــرد. شــاگردان 
قشــقایی راد نیمــه اول را 20-16 تمــام کردنــد 
و نیمــه دوم را هــم 1۹-18 بــه نام خــود زدند و 
تاریخی ترین مدال جهانی هندبال را به دست 

آوردند. با این مدال ســیل پیام های تبریک به طرف هندبالی ها ســرازیر شــد؛ از 
حمید سجادی وزیر ورزش گرفته تا معاونش سیدمحمدرضا پولادگر، سیدرضا 
صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک، حتی شکوه فر معاونت حقوقی و امور 

مجلس وزارت ورزش.

برنز گنج خانلو در مسابقات قهرمانی آسیا
محمد گنج خانلو رکابزن ملی پوش کشورمان، با کسب مدال برنز، بعد 
از سه روز، طلسم بی مدالی تیم مردان را در مسابقات دوچرخه سواری 

قهرمانی آسیا شکست. او دراین مسابقات با 10 رکابزن آسیایی رقابت 
کرد که در پایان با 120 امتیاز بعد از دوچرخه سواران کره و قزاقستان با 

امتیازهای 152 و 123 به مدال برنز رسید. مدال برنز او بعد از مدال برنز 
لیلا حیدری و سه مدال مهدی محمدی و برنز فرزاد در پارادوچرخه 

سواری، پنجمین مدال ایران در قهرمانی آسیا است.

بارسلونا با شکست کیلتسه قهرمان هندبال اروپا شد

یازدهمین قهرمانی قاره ای آبی- اناری ها
در چهارچــوب رقابت هــای هندبال قهرمانی اروپا دو تیم بارســلونای اســپانیا و 
کیلتسه لهستان به مصاف هم رفتند که در نهایت بارسلونا موفق شد در ضربات 
پنالتی و با حساب 37-35 )مجموع گل های پنالتی و مسابقه( به پیروزی رسیده 
و عنوان قهرمانی مسابقات را از آن خود کند. نیمه اول این مسابقه با برتری 14-

13 بارسلونا همراه بود اما در نیمه دوم تیم لهستانی موفق شد به بازی برگردد 
و 15-14 برنده شود. در وقت های اضافه شاهد 
تســاوی 4-4 بودیــم و این مســابقه به ضربات 
پنالتی رسید. در ضربات پنالتی بارسلونا 3-5 
برنــده شــد و قهرمــان اروپــا لقب گرفــت. این 
یازدهمین قهرمانــی بارســلونا در رقابت های 
هندبال اروپا است. بارسلونا با این قهرمانی به 
45 قهرمانی اروپا در رشته های مختلف ورزشی 
رسید؛ بیش از هر برند تجاری- ورزشی دیگر در 

این قاره.

افشاریان: فدراسیون فوتبال خیلی فقیر است
رئیس کمیته داوران فوتسال فیفا: به ایرانی ها حسادت می کنم

گروه ورزشی/ کلاس پیش فصل ناظران 
و داوران لیگ برتر فوتســال کشور دیروز 
زیــر نظر پــدرو گالان، رئیس اســپانیایی 
کمیته داوران فوتســال فیفــا در تهران و 
مرکز ملی فوتبال آغاز شــد و تا 5 تیرماه 
ادامه خواهد داشــت. پدرو گالان درباره 
برگــزاری ایــن کلاس هــا اظهار داشــت: 
»خیلــی خوشــحالم بــه ایــران آمــدم. 
اینجــا مثل کشــور دوم مــن می ماند . به 
دلیــل اعتقاد داشــتن به فوتســال ایران 

به کشورتان آمدم. در جام جهانی گذشته به میزبانی لیتوانی، 
مجدد ســطح تیم ملی فوتســال ایران را دیدم. خیلی اهمیت 
دارد ایرانی ها بتوانند داوران و ناظران خود را به شکلی آموزش 
بدهنــد کــه همه آنهــا بتوانند یکنواخــت عمل کننــد.« رئیس 
کمیته داوران فوتســال فیفا ادامه داد: »درمورد ســطح داوری 
ایــران باید بگویم باید به داوران بین المللی خود افتخار کنید. 
به خاطر دوســت داشــتن ایرانی ها چنین حرفی نمی زنم زیرا 
بــرای اولین بار در تاریــخ، یک داور بین المللی خانــم از ایران 
یعنی گلاره ناظمی در فینال جام جهانی قضاوت کرد. به این 
دلیل که اســپانیایی هســتم و اهل قــاره اروپا انتظار داشــتم در 
فینال جام جهانی لیتوانی یک داور از این قاره داشــته باشــیم 
امــا چنیــن اتفاقی نیفتاد و یــک خانم ایرانی قضــاوت کرد. به 

ایرانی ها حسادت می کنم.«
خــداداد افشــاریان هــم در بخشــی از ایــن کلاس گفــت: 
چنیــن  برگــزاری  بــا  را  داوران  دانــش  بتوانیــم  »امیدواریــم 
کلاس هایــی بــالا ببریــم و فصل جدیــد را با رفتــاری حرفه ای 

کــه  هســتم  خوشــبین  کنیــم.  شــروع 
بتوانیــم آنچــه می خواهیــم بــا حضور 
نفــر اول فیفــا در ایــن کلاس هــا اتفــاق 
بیفتــد و بــرای ســال آتــی حداقــل در 
رئیــس  باشــد.«  خوش یمــن  فوتســال 
کمیتــه داوران در خصــوص داورانی که 
می توانند در کلاس های VAR شــرکت 
بگیرنــد،  )مــدرک(  لایســنس  و  کننــد 
عنوان کــرد: »در مــورد علیرضا فغانی 
مشــکلی نداریــم. او با تیمــش در جام 
جهانــی اســت و دعا می کنــم اتفــاق خیلی خوبی برای شــان 
بیفتــد. موعــود بنیادی فر هــم در کلاس هایش شــرکت کرده، 
فقــط بایــد یــک بــازی بــا VAR  انجــام بدهــد و لایســنس را 
بگیــرد. بقیــه داوران ما درگیر هســتند و فعلًا کســی را نداریم. 
قرار اســت یک کلاس آموزشــی احتمــالاً در قطر برگزار شــود 
و بچه هــا را اعــزام کنیم.« این عضو هیأت رئیســه فدراســیون 
فوتبــال در مــورد اینکــه ســخنگوی وزارت امور خارجــه اعلام 
کــرده دولــت برنامه ریزی کاملــی برای کمک بــه تیم ملی در 
نظــر گرفته، عنــوان کرد: »من از دولت تشــکر می کنم اما باید 
ســریع کارهــا را انجــام بدهنــد. بایــد بــرای فیفــادی بعدی 2 
بــازی در نظر بگیریم و برای برگزاری ایــن بازی ها به پول نیاز 
داریم. فدراسیون مشــکل مالی دارد و این واقعیت فوتبال ما 
اســت. واقعاً دوســت داریم با آرامش به جــام جهانی برویم 
گرچه فدراســیون فوتبال خیلی فقیر اســت؛ پول  نداریم، حق 
تلویزیونی نمی دهند و اسپانســر نداریم. دولتی ها و نظامی ها 

باید کمک کنند تا اتفاقات خوبی رخ بدهد.«

افشاگری رئیس سازمان خصوصی سازی درباره رسوایی مالی سرخابی ها

ورود نهادهای نظارتی به پرونده های استقلال و پرسپولیس
رئیس ســازمان خصوصی سازی 
کلان  بدهی هــای  درخصــوص 
افشــاگری  اســتقلال  و  پرســپولیس 
کرد. حسین قربان زاده که در برنامه 
»ســلام صبــح بخیــر« حاضر شــده 
بود، گفت: »متاســفانه در سال های 
گذشــته، مدیــران عامــل 2 باشــگاه 
دلیــل  بــه  پرســپولیس  و  اســتقلال 
مالــی  نامناســب  وضعیــت  اینکــه 
داشــتند و هشت شــان گــرو نه شــان 

بوده، به هر وســیله ای متوســل می شــدند. البته مدیرانی 
هم داشتیم که سالم کار کردند، اما چون سیستم ناسالم 
و ناکارآمــد بــوده و اعضــای هیأت مدیره بــرای ورود باید 
قــول تأمین منابــع مالی می دادند، اتفاقاتــی رخ می داد. 
بــرای مثــال برای دریافت مبلــغ ۹ میلیــارد و 66 میلیون 
تومــان قــراردادی بســته شــده که باشــگاه بایــد یک ماهه 
آن  را برمی گردانــد ولــی بعــد از گذشــت زمــان پرداخت 
آن، روزی 40 میلیــون تومــان بــه عنوان جریمــه روی آن 
آمده اســت. بخشــی پرداخت شــده اما حــدود 6 میلیارد 
پرداخت نشــده و حالا نزدیــک 32 میلیارد باید پرداخت 
شــود کــه این قــرارداد نوعــی ربا اســت. در ایــن موضوع، 
شــائبه زد و بنــد وجود دارد اما تــا وقتــی در دادگاه اثبات 
نشــده، نمی توان اتهامی زد. مســیرش را فراهم کردیم و 

نهادهای نظارتی ورود خواهند کرد.«
قربــان زاده به موردی دیگر هم از این تخلفات اشــاره 
کــرد: »در برخــی مواقــع عضــو هیــأت مدیــره باشــگاه، 

هیأت مدیــره  عضــو  خــودش 
و در  بــوده  قــرارداد  شــرکت طــرف 
مــوارد بســیاری اســم نبــوده و بعــد 
از پیگیری هــا معلــوم شــده شــرکت 
کاغذی و ســوری اســت! این شرکت 
آمــده واســطه شــده بــرای دریافت 
وام از یــک بانــک و پشــت آن چــک 
را رئیــس هیأت مدیــره وقــت مهــر 
بانــک  و  زده  را  باشــگاه  امضــای  و 
الان باشــگاه را می  شناســد. آن مهــر 
هم دســت رئیس هیأت مدیره بوده و می  توانســته پشت 
هــر چکی را مهر بزند، اما باشــگاه را گرفتار کرده اســت.« 
رئیس ســازمان خصوصی ســازی یادآور شــد: »در نمونه 
دیگر، قراردادی در ســال ۹3 با فردی بسته شده که بیاید 
مدیریت پیمانی باشگاه را برعهده بگیرد. یعنی درآمدها 
را بگیــرد و هزینه هایــش را تقبل کند و ما به ازای ســودی 
که به دســت می  آورد، بشــود چیزی که خودش مدیریت 
کرده اســت. تا 10 میلیارد توانســته ایــن کار را کند اما بعد 
دیده نمی تواند و باقــی اعضای هیأت مدیره را وارد کرده 
کــه آنها نظر بدهند و اعضــای هیأت مدیره و رئیس وقت 
آن را کنار گذاشتند اما قرارداد را فسخ نکردند. از آن سال 
تــا الان 10 میلیــارد، چنــد 10 میلیارد بدهی شــده اســت. 
کســی نمی دانــد آن 10 میلیارد چگونه صرف شــده و کجا 
رفته، ما صرفاً می  دانیم آن فرد مدعی اســت 10 میلیارد 
هزینــه کــرده و تا امســال مبلغ زیــادی بدهی هــم اضافه 

شده است.«

توضیح آزمون درمورد آمدن بردیف به تراکتور 

راضی کردن او کار سختی بود
ســردار آزمــون مهاجــم تیــم ملــی 
کشــورمان کــه در تیم هــای روســتوف و 
روبین کازان شــاگرد قربــان بردیف بوده 
اســت، در لایو اینســتاگرامی دیــروز خود 
در مــورد نقــش مهمش در حضــور این 
مربی در تراکتور گفت: »خیلی خوشحال 
هســتم که بردیف قبول کــرد که هدایت 
تراکتــور را قبــول کنــد. ایــن یــک اتفــاق 
خیلــی عجیب برای فوتبال ایران اســت 
کــه چنیــن مربــی را داشــته باشــد. او در 
مقطعی جــزو 10 مربــی برتر دنیــا بوده 
اســت و من مطمئن هســتم که ســطح 
لیگ برتر ایران با حضور این مربی بالاتر 
مــی رود. من بــه این مربی ایمــان دارم. 
راضــی کــردن او برای حضــور در تراکتور 
کار ســختی بــود. قاعدتــاً شــخص مورد 
اعتمادش برای پرس و جو من بودم. من 

با بازیکنان ایران او را آشنا کردم.«
او ادامــه داد: »بــه او گفتــم کــه ایران 
لیــگ خیلــی خوبــی دارد و توجیــه اش 
کــردم کــه شــرایط فوتبــال ایــران به چه 
صورت است. او می تواند با یک مدیریت 
خوب که تراکتور آن را دارد، این تیم را به 
مقــام برســاند. مطمئن هســتم که این 
تیــم بــا بردیف پتانســیل ایــن را دارد که 
حتی به آســیا برود. مــن روزهای خوبی 
را بــرای هواداران تراکتــور و این تیم آرزو 
می کنــم. بــه او در انتخــاب بازیکنــان و 
جــذب برخــی از بازیکنان مــورد نیازش 
کمک کردم. امیدوارم توانســته باشم به 
خوبی ماجرای حضور بردیف در تراکتور 
را توضیح داده باشم.« آزمون تأکید کرد: 
»امیــدوارم آقــای زنــوزی خواســته های 
بردیــف را بــرای جــذب بازیکــن عملی 

کند و هر آنچه که لازم اســت تهیه شود. 
این تیم لایق قهرمانی است و امیدوارم 

هواداران از تیم حمایت کنند.«

نیمکت استقلال رنگ پرتغالی گرفت
پتکوویچ؛ به اسم استقلال، به عشق تیم ملی

گروه ورزشــی/ تکلیــف نیمکــت آبی ها با 
وجــود اعلام اســامی و گزینه هــای جذاب 
برای جانشــینی مجیدی همچنان مبهم 
اســت. در حالــی کــه یکشــنبه بنابراعلام 
برخــی منابع نزدیک به باشــگاه، ریکاردو 
ســاپینتو مربــی پرتغالــی در یــک  قدمــی 
نیمکت آبی ها قرار داشــت، دیروز یک بار 
دیگــر نام ولادیمیــر پتکوویچ مطــرح و از 
او بــه عنــوان ســرمربی اســتقلال در لیگ 
برتر بیســت و دوم نام برده شد. سرمربی 
مشهور سوئیســی - صربستانی که سابقه 
حضور در یورو2020 با تیم ملی ســوئیس 
را دارد و بــه همــراه ایــن تیــم موفــق بــه 
شکســت دادن فرانســه شــده بــود. علاوه 
بر این پتکوویچ ســرمربی لاتزیو هم بوده 

و بــا این تیم درســال 2013 قهرمــان کوپا 
ایتالیا شــده اســت. اولین بــار اواخر هفته 
گذشــته بــود کــه نام ایــن مربــی به عنوان 
گزینــه هدایــت اســتقلال بــر ســر زبان ها 
افتــاد و البتــه خیلــی زود تکذیــب شــد. 
خیلی ها همان تکذیب فوری را نشانه ای 
دانســتند بــرای اینکــه بپذیریم اســتقلال 
بــه صورت جدی دنبال این مربی اســت. 
در ایــن بین دیروز شــیخ دیاباته، مهاجم 
سابق اســتقلال با انتشــار یک استوری که 
حــاوی قلب آبــی و عکــس پتکوویچ بود، 
بــه ایــن مربی سوئیســی خوشــامد گفت. 
ایــن موضــوع بر شــایعات قوت بخشــید 
و البتــه بــر ابهامات افــزود. گرچــه برخی 
مدعی شــدند صفحه دیاباته فیک است 

در  فعالیتــی  آبی هــا  ســابق  مهاجــم  و 
فضای مجازی ندارد. جالب اینکه در این 
شــرایط یکــی از فعــالان نقــل و انتقالاتی 
ادعــا کرد این مربی به امید ســرمربیگری 
تیم ملــی ایران در جام جهانــی 2022 به 
تهران می آید؛ پتکوویچ امیدوار اســت در 
صورتی که مصطفی آجورلو در انتخابات 
هشــتم شــهریور رئیس فدراســیون شــود 
ســرمربیگری اســتقلال را با سرمربیگری 
تیــم ملی عوض کند. با تمام این اوصاف 
آنچــه از باشــگاه اســتقلال به بیــرون درز 
کــرد این بود که همچنان ســاپینتو، گزینه 
اصلی آبی  هاست؛ ســرمربی پرتغالی که 
روزگاری در اســپورتینگ لیســبون کاپیتان 
کریستیانو رونالدو بود و مربیگری را با تیم 

دوم اسپورتینگ لیسبون آغاز کرد و یکی 
از مهم تریــن اتفاقاتی کــه او در این تیم 
رقــم زد پیروزی مقابل منچسترســیتی 

پرســتاره بــا هدایــت روبرتــو مانچینی در 
لیــگ قهرمانــان اروپــا بــود. ایــن مربــی 
پرتغالی توانســته با اســپورتینگ لیسبون 
بــه جمــع 4 تیــم برتــر قاره ســبز برســد. 
در هــر حال آنچه تــا عصر دیــروز مطرح 
بــود اینکــه طرفیــن در روزهــای گذشــته 
مذاکرات فشــرده ای با یکدیگر داشــته اند 
و در نهایــت مرد پرتغالی با اســتقلال به 
توافق اولیه رســیده و پاســخ مثبــت داده 
اســت. تعــدادی از نزدیکان باشــگاه هم 
تأکید داشتند بزودی قرارداد رسمی میان 

باشگاه استقلال و ساپینتو امضا می شود.

کاپیتان جوانان استقلال، پرسپولیسی شد

حمیـد مطهـری، مربـی فصـل گذشـته 
دفتـر  در  حضـور  بـا  دیـروز  پرسـپولیس 
از برگـزاری جلسـه  ایـن باشـگاه و پـس 
بـا یحیـی گل محمـدی و رضـا درویـش، 
او  کـرد.  دریافـت  را  خـود  رضایتنامـه 
کـه بـا مسـئولان باشـگاه نسـاجی بـرای 
سـرمربیگری این تیم به توافق رسـیده، 
قـرار اسـت بـزودی در ایـن تیـم کارش 
خـروج  از  پـس  مطهـری  کنـد .  آغـاز  را 
بـه  پرسـپولیس  باشـگاه  سـاختمان  از 
باشـگاه  بـا  »کارم  گفـت:  خبرنـگاران 
مـورد  در  او  شـد.«  تمـام  پرسـپولیس 
ایـن  از  جدایـی  هنـگام  ناراحتـی اش 
تیـم چنیـن واکنشـی داشـت: »همیشـه 
پرسـپولیس را دوسـت داشـتم و تمـام 
وجـودم بـوده اسـت.« مطهـری دربـاره 
اینکـه اولیـن بـازی اش بـا نسـاجی یـک 

کسـب  راسـتای  در  او  بـرای  فرصـت 
مرسـی  گفتـن  بـه  فقـط  اسـت،  جـام 
اکتفـا کـرد. مطهـری همچنیـن در پیـج 
اینسـتاگرامش از هـواداران پرسـپولیس 
تشـکر و بابت کاسـتی هـــــــا عذرخواهی 
باقـری،  عرفـان  همچنیـن  دیـروز  کـرد. 
بـرای  اسـتقلال  جوانـان  تیـم  کاپیتـان 
سـومین بـار همـراه با مدیـر برنامه خود 
و  آمـد  پرسـپولیس  باشـگاه  محـل  بـه 
مدیـر برنامـه این بازیکن پـس از خروج 
جمـع  در  پرسـپولیس  سـاختمان  از 
اسـتعلام  »بـا  کـرد:  اعـلام  خبرنـگاران 
پنـج  قـرارداد  باقـری  لیـگ،  از سـازمان 
کـرد.«  امضـا  پرسـپولیس  بـا  سـاله ای 
باقـری در پاسـخ بـه سـؤال خبرنـگاران 
دربـاره اینکـه آیـا با سرخپوشـان قرارداد 
بسـته اسـت، اعـلام کـرد: »بلـه. مبـارک 

اسـت.«البته سرپرسـت تیـم امیدهـای 
اسـتقلال بـه ایسـنا گفـت: »ایـن انتقـال 

اسـت.«  قانونـی  غیـر 

پایان حضور مطهری در جمع سرخپوشان


